

**United Nations**  **United Nations Convention on the Law of the Sea**

HEADQUARTERS SINCE NEW YORK, NY 10017

TEL.: 1 (212) 963-3300 FAX: 1 (212) 963-3315

REFERENCE: MZN/76/2010/LOS (Maritime Law and Environment)

17 February 2010

**United Nations Convention on the Law of the Sea**  
Monday, May 10 December 2009

Deposit by India  
of a list of geographical coordinates of points defining the  
pursuant to article 16, paragraph 2, in the Convention.

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 29 January 2010, India deposited with the Secretary-General, in accordance with paragraph 2, of the Convention, a list of geographical coordinates for points defining the baselines of India, as contained in the *Notification of the Government of India regarding the 11 May 2009 and 20 November 2009*.

The list of geographical coordinates of points is referred to as Indian Global Datum (Everest Ellipsoid 1909).

The list of geographical coordinates of points is deposited with the Secretary-General on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, [www.un.org/Depts/los](http://www.un.org/Depts/los). The Notifications of the Government of India will be published in the *Law of the Sea Bulletin* Nos. 71 and 72.

S.T.

**United Nations** Nations Unies

HEADQUARTERS, NEW YORK, NEW YORK 10017  
TELEPHONE (212) 963-1234 • FAX: 1 (212) 963-1970

REFERENCE: M.2/N.Y./Cir.2010.L.0223 (Information 72 and Maritime)

1.6.7.2 (revised 2010)

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer  
Montego Bay, le 10 décembre 1982**

Dépôt par l'Inde

d'une liste de revendications géostratégiques qui imposent  
conformément au paragraphe 2 de l'article 16

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ceci suivant:

Le 29 janvier 2010, l'Inde a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 2 de l'article 16 de la Convention, une liste de revendications géostratégiques qui imposent, conformément au paragraphe 2 de l'article 16, la date du 11 mars 2010, les coordonnées géographiques des points déterminés tel que ci-dessous de l'Inde, pour la convention portant *ratification des conventions maritimes internationales* à l'Inde.

La liste des coordonnées géostratégiques de l'Inde, dans le système géodésique « Indian Geodetic Datum 1984 », est la suivante:

La liste des coordonnées géostratégiques de l'Inde, déposée par l'Inde, pour l'ensemble des îles appartenant à l'Inde, des îles et îlots maritimes et des eaux de la mer, par ordre alphabétique, à l'adresse suivante: [www.un.org/Depts/los/cnrc/maritime/India.html](http://www.un.org/Depts/los/cnrc/maritime/India.html).  
L'Inde paraîtront dans les *Bulletins du droit de la mer* N°57 et 72.

S.T.